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Til stede:  

Morten Hunstad (Bod Volley), Bjørn-Viggo Larsen (Finnsnes VBK), Elaine Dios (Øksil), Camilla 

Warem (Øksil), Bård Uleberg (BK Tromsø), Ketil Zachariassen (BK Tromsø), Robert Spilmann 

(Ørnes IL), Morten Rønningen (Bø VBK), Svein Robert Vestå (Sortland VBK), Bjarne Martinsen 

(LofotVolley), Jane Buktenes (Regionstyre/Oslo Volley), Jørn Fagervold-Uleberg (Øverbygd IL 

Volleyball), Lena Sørli-Gjertsen (Sortland VBK), Lars Hartmann (LofotVolley), Odin Engamo 

(Sortland VBK), Inga Maren Gran Erke (Alta VBK), Hilde Årsandvik (Ibestad IL Volleyball) 

  

 

Årsrapport 

Morten ga en kort oppsummering av perioden. Se årsrapport Nord 2023-2024. 

 

Fra dommerkomiteen 

Robert Spilmann orienterte om dommersituasjon i Nord 

 

• Ungdomsseriene, dommerveiledere på alle turneringer, fungerer godt. Ungdommene 

deltar og er engasjerte. Flere kvinnelige dommere som bidrar som dommerveiledere. 

Ingen store hendelser på ungdomsturneringene, fungerer godt.  

• 2.div: dommer 2-kurs og observasjon. Uheldigvis en del alvorlige hendelser i 2.div (går på 

lagledere og trenere. Noe rolleforståelse hos spillerne). Dette har blitt fulgt opp. 

Viderefører observasjon i 2. div, da voksne dommere.  

• Dommerhonorar: Klubbene må dekke dommerhonorar i 2. div selv fra kommende 

sesong. 

• Regelkurs kjøres ofte, skal også kjøres dommer 1-kurs. Regelkurs kan også kjøres av 

klubbene selv.  

 

Klubbrunde  

Kort oppsummering fra klubbene – sesongen 2023/2024 – status i klubben 

 

Ørnes IL -  Klubb med aktivitet, kjører 2-3 turneringer, ikke med på seriespill pr i dag. Har kjørt 

dommerkurs.  

 

 

Bø VBK - 160 medlemmer, fra barnehage til U17, diamantvolleyball og for voksne. Har fått sin 

første spiller på regionslag. Anbefaler å starte diamantvolley. Bygger 3 utendørs 
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sandvolleyballbaner i sommer. Skal kjøre sandvolley i sommer. Mottatt midler for dette. Ønsker 

turnering for Vesterålslagene. 

 

Alta VBK -  Startet opp for 1 år siden. Kommet godt i gang, fått spillerne over i ny klubb. Ca. 100 

som trener, 93 som er registrerte. Startet opp med treninger for 10-11-åringer. En del spillere 

som begynner å bli klare for å starte som trenere. Lover godt for fremtiden, ser stort potensial. 

Godt samarbeid med Alta IL. JU15 og JU19, GU17. Blir JU17 fra neste år. Har også g19 og dame- 

og herrelag som ikke spiller serie. Ønsker å starte med diamantvolley fra høsten. Jobber med å 

bygge opp trenerressurser. Ønsker kursing.  

 

Finnsnes VBK - dame- og herrelag i 2.div. Mix. Flere lag i US-runder. Jevnlig økning på GU15 og 

JU15. Utfordrende å reise på turer med de yngre (U15 og mini). Planlegger dommerkurs til 

høsten. Ny hall og nytt sandvolleyballanlegg under planlegging. Kjører sandvolleyturnering i 

sommer. 

 

LofotVolley - Mange medlemmer, mini, teen, voksen og senior. Positiv til 2.div og US-runder. 

Vanskelig å få med foreldre på reise. Årlig arrangement på Haukland. Trener 1-kurs på Leknes i 

helga, samt lærerkurs på fredag. 

 

Ibestad IL Volleyball - Helt ny, liten klubb. 19 ungdommer (kommune på 1300 innbyggere). 

Spillere fra 13 år og opp spiller på U19. Både gutte- og jentelag. Har to trenere fra Tyskland, 3 

treninger i uken. Har sendt flere på dommerkurs. Forskjell på nivå, kan være utfordrende for de 

som har behov for større utfordringer. Gratis halleie. Nesten daglig mulighet for å bruke hallen, 

spesielt nå på sommerstid når fotballklubben trener ute. 

 

BK Tromsø - 304 medlemmer. Lag fra 6-7 år, og opp til 1.div og elite. Utfordringer på 

trenersiden, kunne hatt flere tilbud med tilgang på flere trenere. Reiser lagt for å dra på 

turneringer, koster en del. 46 påmeldte lag på US-runde neste helg. Krevende å gjennomføre. 

Satser på at det går bra. BKT er 50 år i år. Feirer med fest 1. juni. Opplever stort engasjement, 

flere kommer og ser på kamper. Har et samarbeid med NTG, viktig for talentutviklingen.  

 

Øverbygd IL Volleyball - 30-40 spillere (ca 50% av ungdommene i bygda). Lag fra 6-7 år til U17. 

Flere i klubben ønsker å spille sandvolley i sommer. Ungdommene syns det er leit at sesongen 

nærmer seg ferdig. Ønsker kursing. Arrangert teen og mini-turnering med god suksess. God 

hjelp fra Eivind. Godt samarbeid med BKT. 

 

Sortland VBK - Godt med aktivitet i år. Kun ett årskull der de ikke har hatt spillere fra 5 år til 20 

år. Har ikke damelag. Mange aktive spillere. Hatt en del utskiftning på styre osv. Har fått på plass 

et godt styre. Utfordrende med hall, behov for flere treningstimer. Planlagt ny hall om noen år. 

Satser på en god sandvolleyballsesong.  

 

Øksil - Sandvolleyballhall snart ferdig, antar at vi er klare for oppstart om ca 2 uker.  

Medlemmer fra 3 år til godt voksne. Stort sett Øksil som bruker hallen, har god tilgang. Har 

deltatt på NM med 4 lag, elitelaget har gjort det bra, både på dame- og herresiden. Har også 

Mixlag. Deltatt på alle US-rundene bortsett fra Alta.  
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Bodø Volley – Damelag 1. divisjon, Herrelag 2.div, voksen mixtrening, minivolley, jentelag U19 

og U15. Presset på treningstid og tilgang på trenere. 

 

Terminplan 2024-2025  

Det er satt opp noen forslag til helger på mini- og US-runder. Ønske fra klubbene å avvente med 

fastsettelse av terminplan til terminplanen til Elite, 1. og 2.div er klar. Dette blir tidlig på 

sommeren. Viktig å ikke vente for lenge, for å unngå samtidskonflikter med andre idrettslag.  

Utfordrende å løse US-rundene pga mange påmeldte lag. Må være en dialog rundt hvordan dette 

kan løse gjennomføring av turneringer på en fornuftig måte. Evt samarbeid mellom klubbene. 

Mulighet for samarbeidsmøte mellom klubbene når terminplanen er satt?  

Mulighet for å dele gutter og jenter eller å dele på klassene på turneringer for å ha bedre 

kapasitet på turneringene? Fint å kunne samle alle på turnering der klubbene har kapasitet til 

det (flere enn 4 saler å spille i). Hvis det deles på klassene må det diskuteres hvordan dette skal 

gjennomføres (samme eller forskjellig helg), da flere klubber har spillere som er med i flere 

klasser. Utvalget sender ut forslag når det er klart.  

 

Konsensus/konklusjon US-runder:  

Arrangeres klassevis dersom en ikke har stor nok hallkapasitet (6-baners eller mer). Vi 

splitter ikke jenter og gutter i samme aldersklasse. Utvalg arrangement og konkurranse 

jobber videre med dette, legger fram forslag i forkant av temamøte om US-rundene 2024-

2025 på Teams. 

 

Kursaktivitet kommende sesong: Klubbene oppfordres til å melde inn behov for trener- og 

dommerkurs til NVBF. 

 

 

Tiltaksmidler 2024 

Tiltaksmidlene vil bli benyttet på to styreinitierte tiltak: 

• Kickoff U15: Planlegges å gjennomføres i år også, kombinert med åpen 

regionslagssamling. Legges til Harstad, 2. eller 3. helg i september 

• Barents Summer Games – barentslag 16-20 år: Gjennomføres i 23.-25. august i 

Kemi/Tornio. Både innevolleyball og sandvolleyball. Oppfordrer klubbtrenere til å 

nominere spillere. Frist 26.05.24. Mulighet for treningssamling i forkant. Tilbakemelding 

ang trenergruppa: Består kun av menn. Ønskelig med en kvinnelig trener med i 

trenergruppa, evt en kvinnelig reiseleder/lagleder.  

 

Valgmøte 2024 

Se egen protokoll 

 

 

Camilla Warem  

Ref. 
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